
Z A P I S N I K
SA SEDAMNESTE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK

ODRŽANE 28.12.2016. GODINE

PRISUTNA 24 odbornika, i to: Tomčić Vidoje, Zarubica Milorad, Ostojić Mitar, Žugić Milutin, Danilović Božidarka,
Marić Gligorije, Baranin Petar, Grbović Veselin, Vojinović Žana, Šljivančanin Ognjen, Ćurić Miloš, Vojinović Boško, Mrdak
Jelena, Potpara Milorad, Anđelić Mitar, Pješivac Peko, Ćetković Milanko, Popović Pero, Popović Beba, Obradović Savo,
Kasalica Sekule, Milićević Nikola, Anđelić Novak i Tomčić Mirčeta.

ODSUTNO 7 odbornika, i to: Minić Dijana, Bulić Radule, Šljivančanin Ivana, Stijepović Milojka, Vuković
Aleksandra, Kasalica Milinko i Kasalica Relja.

Sjednici Skupštine, pored odbornika, prisustvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine, Jakšić Vasilije,
potpredsjednik opštine, Ostojić Milika, glavni administrator, Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene
djelatnosti, Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj, Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za
uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove, Džabasan Miroje, direktor JU Centar za kulturu,
Krgović Šarović Vanja, direktor TO opštine Žabljak i Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume-Područna jedinica
Žabljak.

Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja.

Sjednica Skupštine je počela u 10 sati.

Sjednicom Skupštine je predsjedavao Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

Prije početka sjednice, predsjedavajući je konstatovao da, shodno Poslovniku, postoji kvorum i da Skupština može
da radi i punovažno odlučuje.

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjednik Skupštine je dao na usvajanje Zapisnik sa
šesneste sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 03.novembra 2016.godine, i Skupština je usvojila, bez
primjedbi, Zapisnik sa šesneste sjednice Skupštine opštine Žabljak, održane 03.novembra 2016.godine (glasala 23
odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 6 odbornika je bilo "protiv").

U radu Skupštine povodom predloženog dnevnog reda učestvovao je: Vukićević Veselin, predsjednik opštine i
povukao sa predloženog dnevnog reda trinestu tačku - Informacija o planiranoj realizaciji projekta modernizacije javne
rasvjete na gradskom području opštine Žabljak.

Predsjedavajući je predložio dnevni red, a Skupština je sa 24 glasa "za", utvrdila sledeći

D N E V N I R E D

1. Odbornička pitanja
2. Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Skupštine opštine Žabljak za 2017.godinu
3. Predlog Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2017.godinu
4. Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja poreza na nepokretnosti za poljoprivredno zemljište koje se

koristi u poljoprivredne svrhe u 2017.godini
5. Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2016.godinu
6. Predlog Programa uređenja prostora opštine Žabljak za 2017.godinu
7. Predlog Odluke o donošenju Lokalnog plana upravljanja komunalnim i neopasnim građevinskim otpadom

opštine Žabljak za period 2016-2020 godine
8. Predlog Odluke o prenosu građevinskog zemljišta neopsrednom pogodbom
9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke organizacije opštine

Žabljak za 2017.godinu
10. Informacija o pripremi zimske turističke sezone za 2016/2017.godinu
11. Izvještaj o radu JU Centar za kulturu Žabljak za 2015.godinu
12. Izvještaj o realizaciji sredstava NVO opredijeljenih za 2015.godinu
13. Informacija o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog domaćinstva ogrevnim drvetom za 2016.godinu
14. Informacija o stanju distrubutivne mreže na teritoriji opštine Žabljak

Skupština je počela sa radom po utvrđenom dnevnom redu.



PRVA TAČKA – ODBORNIČKA PITANJA

Odborničkih pitanja nije bilo.

DRUGA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA RADA SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK
ZA 2017.GODINU

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik Odbora za Statut i
propise.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Skupštine opštine Žabljak za
2017.godinu (glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za").

TREĆA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2017.GODINU

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja su postavili odbornici: Popović Pero i Anđelić Novak.

Odgovor na postavljena pitanja dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i
Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

U pretresu su učestvovali odbornici: Anđelić Novak, Popović Pero i Zarubica Milorad kao i Bojović Jelena, sekretar
Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj, Jakšić Vasilije, potpredsjednik opštine Žabljak i Vukićević Veselin, predsjednik
opštine.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2017.godinu (glasala 24 odbornika,
16 odbornika je bilo "za" i 8 odbornika je bilo "protiv").

ČETVRTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O OSLOBAĐANJU PLAĆANJA POREZA NA NEPOKRETNOSTI ZA
POLJOPRIVREDNO ZEMLJIŠTE KOJE SE KORISTI U POLJOPRIVREDNE SVRHE U 2017.GODINI

Uvodne napomene dao je Zarubica Milorad, predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja poreza na nepokretnosti za
poljoprivredno zemljište koje se koristi u poljoprivredne svrhe u 2017.godini (glasalo 20 odbornika, 20
odbornika je bilo "za").

PETA TAČKA - IZVJEŠTAJ O STANJU UREĐENJA PROSTORA ZA 2016.GODINU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanje je postavio odbornik: Kasalica Sekule.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne
sredine i komunalno stambene poslove.

U pretresu je učestvovao odbornik: Kasalica Sekule.



Skupština je usvojila Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2016.godinu (glasalo 17 odbornika, 12
odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

ŠESTA TAČKA - PREDLOG PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2017.GODINU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanje je postavio odbornik: Anđelić Novak.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Programa uređenja prostora opštine Žabljak za 2017.godinu (glasalo 19
odbornika, 13 odbornika je bilo "za" i 6 odbornika je bilo "uzdržano").

U radu Skupštine proceduralno je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko i isti je tražio pauzu.

Predsjednik Skupštine je dao pauzu u 11 časova i 35 minuta i nastavak sjednice zakazao za 12 časova i 30 minuta.

Nastavak sjednice počeo u 12 časova i 31 minut.

SEDMA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DONOŠENJU LOKALNOG PLANA UPRAVLJANJA KOMUNALNIM I
NEOPASNIM GRAĐEVINSKIM OTPADOM OPŠTINE ŽABLJAK ZA PERIOD 2016-2020 GODINE

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o donošenju Lokalnog plana upravljanja komunalnim i
neopasnim građevinskim otpadom opštine Žabljak za period 2016-2020 godine (glasalo 19 odbornika, 19
odbornika je bilo "za").

OSMA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O PRENOSU GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NEOPSREDNOM
POGODBOM

Uvodne napomene dali su Ostojić Milika, glavni administrator i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i
uređenje prostora i komunalno stambenu djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o prenosu građevinskog zemljišta neopsrednom pogodbom (glasalo
18 odbornika, 18 odbornika je bilo "za").

DEVETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI
PLAN TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2017.GODINU

Uvodne napomene dao je Zarubica Milorad, predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.



Skupština je usvojila Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan
Turističke organizacije opštine Žabljak za 2017.godinu (glasalo 20 odbornika, 15 odbornika je bilo "za" i 5
odbornika je bilo "uzdržano").

DESETA TAČKA - INFORMACIJA O PRIPREMI ZIMSKE TURISTIČKE SEZONE ZA 2016/2017.GODINU

Uvodne napomene dala je Krgović Šarović Vanja, direktor TO opštine Žabljak,

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština se upoznala sa informacijom o pripremi zimske turističke sezone za 2016/2017 godinu, i o istoj
se Skupština ne izjašnjava.

JEDANESTA TAČKA - IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU ŽABLJAK ZA 2015.GODINU

Uvodne napomene dao je Žugić Milutin, predsjednik Odbora za društvene djelatnosti.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Popović Pero, kao i Džabasan Miroje, direktor JU Centar za kulturu.

Skupština je usvojila Izvještaj o radu JU Centar za kulturu Žabljak za 2015.godinu (glasalo 19 odbornika, 14
odbornika je bio "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

DVANESTA TAČKA - IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI SREDSTAVA NVO OPREDIJELJENIH ZA 2015.GODINU

Uvodne napomene dao je Zarubica Milorad, predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Šljivančanin Ognjen, kao i Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i
društvene djelatnosti.

Skupština je usvojila Izvještaj o realizaciji sredstava NVO opredijeljenih za 2015.godinu (glasalo 20
odbornika, 20 odbornika je bio "za").

TRINESTA TAČKA - INFORMACIJA O DAVANJU KONCESIJA I SNADBIJEVANJU SEOSKOG
DOMAĆINSTVA OGREVNIM DRVETOM ZA 2016.GODINU

Uvodne napomene dao je Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

U pretresu su učestvovali odbornici: Anđelić Novak, Anđelić Mitar i Popović Pero, kao i Danilović Đorđije,
predstavnik Uprave za šume-Područna jedinica Žabljak.

Skupština se upoznala sa Informacijom o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog domaćinstva
ogrevnim drvetom za 2016.godinu, i o istoj se Skupština ne izjašnjava.

ČETRNESTA TAČKA - INFORMACIJA O STANJU DISTRUBUTIVNE MREŽE NA TERITORIJI OPŠTINE
ŽABLJAK

Uvodne napomene dao je Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i isti je upoznao Skupštinu da je obrađivač date
informacije rukovodilac FC Distribucija Region 7, G-din Golubović Igor, koji nije bio u mogućnosti da dođe na sjednicu SO-e
Žabljak, s obzirom da se danas održava i sjednica SO-e Pljevlja čiji je on odbornik.



U radu Skupštine proceduralno je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko, koji je predložio da se o ovoj važnoj
informaciji raspravlja na nekoj od narednih sjednica kada G-din Golubović može prisustvovati sjednici SO-e Žabljak, a
predlog je prihvaćen od strane Skupštine.

* * * * * * * * * *

Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, Predsjednik Skupštine je zaključio šesnestu sjednicu Skupštine
opštine Žabljak, dana 28.decembra 2016.godine u 13 sati i 25 minuta.

Sjednica Skupštine je tonski snimljena.

Broj: 030/17-01-66
Žabljak, 23.03.2017.godine

SKUPŠTINA OPŠTINE ŽABLJAK

SEKRETAR SKUPŠTINE, PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
Leković Mile Tomčić Vidoje


